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Protokół Nr IV/15 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 27 stycznia 2015 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 11:00 otworzył  

IV sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy, która odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego Gminy Łobżenica.  

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  

 

Poza tym w sesji uczestniczyli: Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jerzy Kado, 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława 

Adamowska, Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz, Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy Paweł Berndt, Dyrektor 

Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół w Łobżenicy Marek Połczyński, a także Radca Prawny 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica Gabriela Reszkowska, Przewodnicząca Zarządu 

Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy Bronisława Mazurek, Kierownik Posterunku 

Policji w Łobżenicy Karol Tatera, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Porządek obrad przedstawiał się on następująco:   

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji kalendarza imprez kulturalnych. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów o dzierżawę gruntów na okres do 3 lat. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w trwały zarząd nieruchomości stanowiących 

własność Gminy Łobżenica. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy na lata 2015-2024. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2015 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb 

korzystania z mienia komunalnego Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej  

w Łobżenicy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Gminnemu Centrum Kultury  

w Łobżenicy. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej  

w Luchowie w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Łobżenicy. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedmiotu i zakresu działania komisji 

Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2015 rok. 

18. Przyjęcie planów pracy pozostałych komisji stałych Rady Miejskiej. 

19. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 2 

Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie przyjęła 

protokół Nr III/14 z obrad sesji w dniu 29 grudnia 2014 r.  
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Ad. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

IV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Następnie zapytał, czy są uwagi do programu sesji. 

 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z realizacji zadań 

Gminy w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym realizował zadania przy pomocy Urzędu 

Miejskiego, kierował bieżącymi sprawami Gminy oraz reprezentował ją na zewnątrz.  

Pan Burmistrz zajmował się realizacją uchwał podjętych podczas sesji w dniu 29 grudnia 

2014 r. Wymienił uchwały z poprzedniej sesji. 

Udzielił odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych zgłoszone podczas ostatniej 

sesji Rady Miejskiej. Powiedział, że w najbliższym czasie zostanie opracowany plan rozwoju 

i modernizacji sieci dróg gminnych. Następnie dokument ten otrzymają radni w celu 

zaopiniowania. Oznajmił, że „obecnie jesteśmy w trakcie rozpoznawania możliwości 

pozyskiwania środków zewnętrznych z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich w Urzędzie 

Marszałkowskim. Na dzień dzisiejszy nie zostały ustalone jeszcze jasne zasady 

finansowania”. 

Pan Burmistrz poinformował o złożeniu wniosku w Departamencie Geodezji Urzędu 

Marszałkowskiego w Poznaniu o dofinansowanie zadań drogowych z Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych. Dotyczy on drogi Dźwierszno-Górowatki. Wnioskowana kwota to  

170 tys. zł. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że odbyło się spotkanie z Dyrektorem Wielkopolskiego 

Zarządu Dróg Wojewódzkich panem Kmiecikiem. Oznajmił, że „na dzień dzisiejszy jest 

pozytywna opinia o przebiegu obwodnicy Łobżenicy w pierwszym wariancie”, zgodnie  
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z którym zaczynałaby się ona w pobliżu spółdzielni mleczarskiej. Druga koncepcja przebiegu 

obwodnicy została skierowana do uzgodnień, aby można ją było uwzględnić w studium 

uwarunkowań. Zgodnie z nią początek obwodnicy byłby na wysokości stacji paliw Orlen.  

Poinformował, że pan Kmiecik będzie pełnił funkcję dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich 

do końca stycznia br. W najbliższym czasie zostanie zorganizowane spotkanie z nowym 

dyrektorem poświęcone sprawie obwodnicy miasta, remontu drogi nr 242 w Luchowie oraz 

budowy kładki na rzece Łobżonce. 

Następnie pan Burmistrz oświadczył, że utwardzenie brakującego odcinka ścieżki  

z ul. Złotowskiej do Osiedla Leśnego zostanie wykonane systemem gospodarczym. Termin 

realizacji powyższego zadania jest uzależniony od warunków atmosferycznych. Oznajmił, że 

propozycje nowych przejść dla pieszych na terenie miasta zostaną skierowane do zarządców 

dróg. 

Opowiedział się za przeznaczaniem środków finansowych na przeciwdziałanie narkomanii. 

Powiedział, że zostanie opracowany program zwalczania narkomanii.  

Burmistrz Łobżenicy poinformował o rozmowach z firmą Multi System w sprawie systemu 

powiadamiania mieszkańców. W najbliższym czasie dojdzie do podpisania stosownej umowy. 

Powiedział również, że temat studzienek na ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy został skierowany do 

zarządcy drogi wojewódzkiej nr 242 

W kolejnej części wypowiedzi pan Burmistrz poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

wydał zarządzenia w sprawie: określenia instrukcji udzielania ulg w spłacie i umarzaniu 

zobowiązań podatkowych w Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica, instrukcji dokonywania 

odpisów przedawnionych zobowiązań podatkowych w Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica, 

„Zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok”, wyborów sołtysów i rad sołeckich na 

terenie gminy Łobżenica, sporządzenia wykazu nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Łobżenica przeznaczonych do sprzedaży oraz dzierżawy, powołania Społecznej Komisji 

Mieszkaniowej. 

Burmistrz Łobżenicy oznajmił, że na dzień 23 lutego 2015 r. został ogłoszony trzeci przetarg 

ustny nieograniczony na sprzedaż lokalu użytkowego nr 3 znajdującego się w budynku przy 

ul. Wyrzyskiej 11 w Łobżenicy. Cena wywoławcza nieruchomości wynosi 100 000,00 zł  

+ 23% VAT. 

Następnie pan Burmistrz przedstawił informację na temat remontu stadionu sportowego 

 im. Alojzego Graja. Powiedział, że w 2014 r. rozpoczęły się roboty rozbiórkowe. Obecnie 

wykonywane są prace związane z kortami tenisowymi i innymi boiskami. Dokonano 
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demontażu trybun oraz rozbiórki istniejących ciągów komunikacyjnych i chodników. Trwają 

prace związane z remontem budynku sanitarnego. Został również zamontowany podlicznik. 

W kolejnej części sprawozdania Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

-  w dniu 31 grudnia 2014 r. w zabawie sylwestrowej w parku miejskim, 

- w dniu 4 stycznia br. w spotkaniu noworocznym zorganizowanym przez rektora 

Sanktuarium Maryjnego w Górce Klasztornej, 

- w dniu 5 stycznia br. w spotkaniu z właścicielem młyna w Łobżenicy dotyczącym poprawy 

wyglądu tego budynku, 

- w dniu 6 stycznia br. w Orszaku Trzech Króli, jubileuszu Polskiego Związku Katolicko-

Społecznego w Wiktorówku oraz spotkaniu noworocznym we wsi Piesno, 

- w dniu 9 stycznia br. w spotkaniu z przedstawicielem Telekomunikacji S.A. dotyczącym 

likwidacji drewnianych słupów na terenie miasta - będą one systematycznie usuwane, 

- w dniu 11 stycznia br. w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy - zebrano kwotę ponad  

13 000,00 zł, 

- w dniu 12 stycznia br. w Zgromadzeniu Związku Gmin Krajny w Złotowie - 

przewodniczącym tego organu został wybrany radny Edward Starszak, 

- w dniu 12 stycznia br. w spotkaniu z dyrektorami szkół poświęconym współpracy  

w realizacji zadań oświatowych, 

- w dniu 14 stycznia br. w posiedzeniu Społecznej Komisji Mieszkaniowej, na którym 

omówiono regulamin określający zakres działania komisji, 

- w dniu 15 stycznia br. w spotkaniu zorganizowanym przez Towarzystwo Miłośników 

Łobżenicy, 

- w dniu 20 stycznia br. w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym Gminnej Rady Kobiet, 

- w dniu 21 stycznia br. w spotkaniu z nauczycielami i rodzicami uczniów dotyczącym zmian 

w funkcjonowaniu Szkoły Podstawowej w Luchowie, 

- w dniu 26 stycznia br. w spotkaniu w Pile podsumowującym pracę policji w 2014 r. 

Pan Burmistrz uczestniczył również w spotkaniach z okazji Dnia Seniora, posiedzeniach 

Komisji Rady Miejskiej w Łobżenicy oraz w zebraniach wiejskich mających na celu wybór 

nowych władz w sołectwach na terenie Gminy. Poinformował o wynikach wyborów na 

sołtysa: 

- sołectwo Rataje - pan Adam Kurek, 

- sołectwo Liszkowo - pan Edmund Szcześniak, 

- sołectwo Izdebki - pan Piotr Nowicki, 
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- sołectwo Dźwierszno Małe - pan Andrzej Borowy, 

- sołectwo Ferdynandowo - pani Grażyna Pirecka, 

- sołectwo Topola - pan Wiesław Bodetko, 

- sołectwo Luchowo - pan Ireneusz Pufal, 

- sołectwo Chlebno - pan Ryszard Stryszyk, 

- sołectwo Piesno - pan Antoni Kapeja, 

- sołectwo Dziegciarnia - pani Katarzyna Rulska. 

Burmistrz Łobżenicy podziękował wszystkim osobom, które zaangażowały się w organizację 

zabawy sylwestrowej oraz Orszaku Trzech Króli. Poinformował, że w dniu 3 stycznia br. 

udzielił pierwszego ślubu. Przedstawił skład Społecznej Komisji Mieszkaniowej: pani Anna 

Gryniewicz (przewodnicząca), pan Marek Połczyński, pan Aleksander Tadych, pani 

Wiesława Sikorska oraz pan Marek Czerczak. Powiedział, że w dniu 15 stycznia br.  

w Urzędzie Miejskim odbyło się szkolenie z zakresu ochrony danych osobowych i informacji 

niejawnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie sprawozdania przedstawionego 

przez pana Burmistrza. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Robert Biskupiak 

Zapytał, czy w przeszłości obowiązywał regulamin odraczania i umarzania podatków. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Odpowiedział, że nie było takiego regulaminu. W związku z powyższym został on 

opracowany. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności międzysesyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej. 
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Ad. 5 

Radny Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Jerzy Kado 

Podziękował za otrzymane głosy w wyborach samorządowych. Zadeklarował chęć 

współpracy z władzami Gminy. Oznajmił, że rozmawiał z panem Burmistrzem oraz sołtysem 

Luchowa na temat remontu drogi wojewódzkiej nr 242. Opowiedział się za jak najszybszą 

realizacją tej inwestycji. 

Poinformował, że od miesiąca lutego 2015 r. funkcję dyrektora Wielkopolskiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich będzie pełnił pan Katarzyński. Pogratulował władzom Gminy oraz 

radnym sukcesu w wyborach samorządowych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że na ostatniej sesji Rady Powiatu w Pile przyjęto, po burzliwej dyskusji, 

informację Starosty o pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

Oznajmił, że została podjęta uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Pilskiego na lata 2015-2023 oraz uchwała budżetowa na 2015 rok. 

Powiedział, że dochody budżetowe mają wynieść ponad 137 milionów złotych, a wydatki  

140 milionów złotych. Wielkość wydatków majątkowych to kwota prawie 9 milionów 

złotych. Przewodniczący Rady Powiatu poinformował o planach rozpoczęcia budowy hali 

sportowej przy Szkole Mistrzostwa Sportowego w Pile. Powiedział, że Zarząd Powiatu 

przeanalizuje jeszcze raz plan inwestycji, ponieważ został on opracowany w poprzedniej 

kadencji władz Powiatu. 

Następnie pan Kazimierz Wasiak oznajmił, że podczas ostatniej sesji podjęto również 

uchwałę: 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Pile 

kolejnej umowy użyczenia pomieszczeń, 

- zmieniającą uchwałę w sprawie powołania Rady Społecznej przy Szpitalu Specjalistycznym 

w Pile, 

- w sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się własności nieruchomości Powiatu Pilskiego, 

wchodzących w skład byłego lotniska wojskowego w Pile, przekazanych umowami 

darowizny w 2009 i 2014 r. - uchwała budziła duże kontrowersje,  

- w sprawie planu pracy Rady Powiatu w Pile na 2015 rok. 
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Pan Kazimierz Wasiak powiedział, że w ubiegłym tygodniu został podpisany akt notarialny  

i Powiat Pilski nie jest już właścicielem terenu byłego lotnika wojskowego w Pile. Dodał, że 

koszty bieżącego utrzymania lotniska wynoszą ponad 300 tysięcy złotych na rok, a podatek 

należny Gminie Piła to kwota ponad 400 tysięcy złotych. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział, że zapoznał się z projektem budżetu Powiatu na 2015 rok. Stwierdził, że „bardzo 

dużo miejsca zajmuje w nim Piła, Białośliwie, a o Łobżenicy tam się prawie, że nic nie 

mówi”. Przypomniał, że na spotkaniu w dniu 28 listopada 2014 r. pan Starosta obiecał remont 

chodnika przy ul. Złotowskiej. Oznajmił również, że koszty tej inwestycji zostaną pokryte  

w całości przez Powiat Pilski. Radny Ryszard Biniak stwierdził, że powyższe zadanie 

powinno być ujęte w budżecie Powiatu. Zwrócił również uwagę na zły stan chodnika przy  

ul. Ks. L. Raczkowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Oznajmił: „nie chciałbym się tu wypowiadać za pana Starostę i tłumaczyć jego słów”. 

Poinformował, że „chodnik do Górki Klasztornej i chodnik wzdłuż ul. Złotowskiej jest ujęty 

do planów i będzie realizowany”. Powiedział, że nadal obowiązują zasady finansowania 

inwestycji ustalone w przeszłości. Przewodniczący Rady Powiatu chciałby, aby prace 

związane z chodnikami zakończyły się przed czerwcowymi uroczystościami w Górce 

Klasztornej. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Stwierdził, że droga wojewódzka nr 242 na odcinku od Łobżenicy do Dźwierszna jest w złym 

stanie. Zaproponował wystosowanie pisma do Zarządu oraz Sejmiku Województwa 

Wielkopolskiego w powyższej sprawie. Zwrócił uwagę na trudności w uzyskaniu pozwoleń 

na wycinkę drzew przy drodze nr 242.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Robert Biskupiak 

Poinformował, że pan Starosta na spotkaniu w dniu 28 listopada 2014 r. obiecał wykonanie 

remontu chodnika przy ul. Złotowskiej w Łobżenicy ze środków Powiatu Pilskiego. Zwrócił 

uwagę na wysoki koszt tego przedsięwzięcia. Zapytał, czy przewidywany jest udział 

finansowy Gminy przy remoncie chodnika. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Oznajmił, że nie uczestniczył we wspomnianym spotkaniu. Dodał, że może poprosić pana 

Starostę, aby spotkał się z radnymi w sprawie remontu chodnika przy ul. Złotowskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że pojazdy, które zjadą z drogi przy moście na trasie z Wiktorówka do 

Walentynowa, mają trudności z powrotem na powierzchnię asfaltową. Wnioskował  

o poprawę bezpieczeństwa w tym miejscu. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Wnioskował o wykonanie odwodnienia drogi powiatowej koło posesji pana Westphala  

w Liszkowie. Oznajmił, że w 2013 r. zostało wystosowane pismo w tej sprawie do pana 

dyrektora Tomczyka. Nie doszło jednak do realizacji prośby mieszkańców Liszkowa. 

 

Przewodnicząca Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy Bronisława 

Mazurek 

Podziękowała w imieniu mieszkańców „za oświetlenie na naszych rynkach”. Dostrzegła 

poprawę stanu czystości w Łobżenicy. Wyraziła zadowolenie z działań podejmowanych przez 

pana Burmistrza na rzecz mieszkańców Gminy. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że sprawozdanie z realizacji kalendarza imprez kulturalnych jest obszernym 

dokumentem. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie wspomniane sprawozdanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z realizacji kalendarza imprez kulturalnych, które stanowi załącznik numer 4 do 

protokołu. 
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Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów o dzierżawę gruntu na okres do 3 lat. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr IV/23/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów o dzierżawę 

gruntu na okres do 3 lat, która stanowi załącznik numer 5 do protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Łobżenica był omawiany podczas posiedzeń 

Komisji Rady Miejskiej. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej kwestii. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu powyższej uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr IV/24/15 w sprawie przeznaczenia do zbycia nieruchomości niezabudowanej 

stanowiącej własność Gminy Łobżenica, która stanowi załącznik numer 6 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w kwestii projektu uchwały w sprawie 

oddania w trwały zarząd nieruchomości stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu powyższej uchwały i poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr IV/25/15 w sprawie oddania w trwały zarząd nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Łobżenica, która stanowi załącznik numer 7 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że radni podczas posiedzeń Komisji Rady zapoznali się z projektem uchwały  

w sprawie: „Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej GMINY ŁOBŻENICA na lata 2015-

2024”. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Kapeja odczytał treść projektu powyższej uchwały  

i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 9 głosami „przeciw”, 5 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „za” nie stwierdzono, nie podjęła uchwały w sprawie: 

„Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej GMINY ŁOBŻENICA na lata 2015-2024”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik numer 8 do protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Zapytał, czy można dokonać zmian w budżecie Gminy w przypadku, kiedy nie została 

podjęta uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska 

Powiedziała, że „zmiana w Wieloletniej Prognozie Finansowej jest ściśle powiązana ze 

zmianą w budżecie”. Dodała, że jeżeli nie została podjęta uchwała w sprawie zmiany WPF, 

uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy jest bezprzedmiotowa. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: „Zmian  

w budżecie miasta i gminy na 2015 rok”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 2 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, wycofała z porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie miasta i gminy na 2015 rok”, który 

stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

 

O godzinie 11:48 salę obrad opuścił Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury 

Komunalnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Grzegorz Bruski, zmniejszając liczbę radnych do  

13 osób. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił panią Skarbnik o omówienie poprawek do projektu uchwały w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z mienia komunalnego Centrum 

Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy, przy ul. Złotowskiej 16A. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska 

Zaproponowała korektę dwóch paragrafów. Powiedziała, że po wprowadzeniu poprawek do 

projektu uchwały paragraf 1 oraz paragraf 2 ustęp 1 otrzymają następujące brzmienie: 

§ 1. Centrum przeznaczone jest pod potrzeby działalności profilaktycznej, aktywności 

społecznej i integracji środowiska lokalnego i miejscem spotkań organizacji i stowarzyszeń. 

§ 2. 1. Centrum jest mieniem komunalnym GMINY ŁOBŻENICA. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przedstawione poprawki do projektu uchwały  

w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z mienia 

komunalnego Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy, przy ul. 

Złotowskiej 16A. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła poprawki. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Kapeja poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania z mienia 

komunalnego Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy, przy  

ul. Złotowskiej 16A. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: IV/26/15 w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania  

z mienia komunalnego Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy, 

przy ul. Złotowskiej 16A. 

Uchwała stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił panią Skarbnik o omówienie poprawek do projektu uchwały w sprawie nadania 

statutu Gminnemu Centrum Kultury w Łobżenicy. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Wiesława Adamowska 

Omówiła propozycje poprawek w paragrafie 10 projektu uchwały. Ustęp 1 otrzymałby 

następujące brzmienie: funkcję kierowniczą Centrum sprawuje Dyrektor, który kieruje jego 

działalnością, reprezentuje Centrum na zewnątrz i jest za niego odpowiedzialny. 

Pani Skarbnik zaproponowała również dodanie w paragrafie 10 projektu uchwały ustępu 2  

o następującej treści: Burmistrz Łobżenicy w razie dłuższej nieobecności Dyrektora Centrum 

wyznacza osobę, która będzie pełniła obowiązki Dyrektora. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie przedstawione poprawki do projektu uchwały  

w sprawie nadania statutu Gminnemu Centrum Kultury w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła poprawki. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Kapeja poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie nadania statutu Gminnemu Centrum Kultury w Łobżenicy. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr: IV/27/15 w sprawie nadania statutu Gminnemu Centrum Kultury w Łobżenicy, 

która stanowi załącznik numer 11 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Luchowie w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Robert Biskupiak 

Przedstawił stanowisko Komisji Oświaty i Polityki Społecznej. Oznajmił, że projekt 

wspomnianej uchwały został omówiony podczas posiedzenia w dniu 26 stycznia br. 

Poinformował o różnicy zdań wśród członków Komisji. 

Przedstawił wypracowane uwagi i wnioski do projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Luchowie w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej im. Komisji 

Edukacji Narodowej w Łobżenicy: 

- „Komisja zgłasza swoje niezadowolenie z powodu zbyt późnego poinformowania Rady 

Miejskiej przez Burmistrza o zamiarze likwidacji szkoły w Luchowie. 

- Komisja rozumie potrzebę racjonalizacji wysokich wydatków, również w oświacie gminnej. 

- Komisja skłania się ku pomysłowi utworzenia szkoły niepublicznej poprzez zawiązanie 

stowarzyszenia. Cieszy fakt deklaracji pana Burmistrza o udzieleniu wszelkiej pomocy przy 

utworzeniu stowarzyszenia oraz nieodpłatnego użyczenia stowarzyszeniu budynku szkoły.  

- Przed podjęciem ostatecznej uchwały o likwidacji szkoły bądź przyznaniu jej 

stowarzyszeniu należy przedstawić Radzie Miejskiej plan racjonalizacji wydatków w całej 

oświacie gminnej. 

- Komisja uważa, że niezależnie od formy dalszego funkcjonowania szkoły należy zapewnić 

zatrudnienie obecnej kadrze nauczycielskiej”. 
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Radny Robert Biskupiak dodał, że projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Luchowie w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji 

Narodowej w Łobżenicy został przyjęty przez Komisję Oświaty i Polityki Społecznej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że Szkoła Podstawowa w Luchowie „znika i wraca”. Poinformował, że przed 

odzyskaniem niepodległości przez Polskę w Luchowie istniała szkoła z niemieckim językiem 

nauczania. W latach 30-tych XX w. kierownikiem placówki był pan Jankowski. Po drugiej 

wojnie światowej dyrektorami byli między innymi pan Jaworski, pani Teodorowicz i pan 

Wójcik. Szkoła przestała istnieć w 1973 r. Ponownie zaczęła działać w 1993 r. Pod 

kierownictwem pani Krystyny Sieg nastąpił rozwój placówki i funkcjonuje ona do dnia 

dzisiejszego. 

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oznajmił, że  

podjęto już dwie próby zamknięcia szkoły w Luchowie, zakończone niepowodzeniem. 

Zwrócił uwagę na mniejszą liczbę dzieci niż w przeszłości. Powiedział, że placówka  

w Luchowie znajduje się blisko Szkoły Podstawowej w Łobżenicy. Część rodziców decyduje 

się na posyłanie swoich pociech poza obwód szkolny.  

Według radnego Edwarda Starszaka wyniki nauczania pokazują, że szkoła w Luchowie, jako 

jedyna w Gminie, posiada tendencję wzrostową w okresie wieloletnim. Wielu mieszkańców 

Luchowa ukończyło studia i posiada dobra pracę. Szkoła ma wpływ na aktywność społeczną 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego powiedział, że zdaje sobie 

sprawę z dużych kosztów funkcjonowania placówki. Przypomniał, że podczas prac nad 

projektem budżetu Gminy pan Burmistrz zwracał uwagę na potrzebę racjonalizacji wydatków 

bieżących. Oznajmił, że wielu mieszkańców Gminy nie ma zapewnionych podstawowych 

potrzeb takich jak praca, mieszkanie, poczucie bezpieczeństwa. 

Następnie radny Edward Starszak poinformował o trudnościach w podjęciu decyzji o dalszym 

losie Szkoły Podstawowej w Luchowie. Powiedział, że uczęszczał do tej placówki. 

Stwierdził, że dzieci w tej szkole „czują się bezpiecznie i indywidualnie traktowane”. 

Oznajmił, że żadna z placówek oświatowych na terenie Gminy nie jest w stanie utrzymać się 

ze środków pochodzących tylko z subwencji. Stwierdził, że „każda decyzja, która zapadnie, 

będzie miała swój wymiar w przyszłości”.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował o możliwości 

przejęcia Szkoły Podstawowej w Luchowie przez stowarzyszenie. W takim przypadku 

musiałoby zostać spełnionych kilka warunków: grupa osób chętnych do założenia 

stowarzyszenia (taka grupa istnieje przy szkole w Luchowie), wsparcie władz Gminy oraz 

zaangażowanie nauczycieli. 

Stwierdził, że od kilku lat placówka w Luchowie otrzymywała tylko środki na bieżącą 

działalność. Oznajmił, że cały czas była obawa o jej zamknięcie. Powiedział, że budynek 

szkoły wymaga częściowej modernizacji. Oświadczył, że stowarzyszenie ma prawo 

występować do władz Gminy o środki na ten cel. 

Radny Edward Starszak oświadczył, że kwota uzyskana w wyniku reorganizacji Szkoły 

Podstawowej w Luchowie nie pozwoli rozwiązać wszystkich problemów oświatowych. 

Dodał, że projekt uchwały rozpatrywany podczas dzisiejszej sesji ma charakter intencyjny.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zabrał głos w dyskusji dotyczącej Szkoły Podstawowej w Luchowie. Powiedział, że 

„jedynym powodem zmian organizacyjnych w tej szkole są środki finansowe”. Zwrócił 

uwagę na wysokie koszty funkcjonowania jednostki oświatowej w Luchowie.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił, że projekt omawianej uchwały przewiduje różne rozwiązania dotyczące Szkoły 

Podstawowej w Luchowie. Opowiedział się za racjonalizacją wydatków w oświacie. 

Poinformował o programach europejskich finansujących np. dodatkowe zajęcia pozalekcyjne, 

dodatkową naukę języka, dokształcanie i doskonalenie zawodowe nauczycieli. Powiedział, że 

szkoły w małym stopniu korzystają z powyższych możliwości. 

Stwierdził, że „ta uchwała jest wyzwaniem dla nas, żebyśmy wspólnie przyjęli rozwiązanie, 

które umożliwi dobrą realizację zadań oświatowych dla wszystkich dzieci z obwodu szkoły  

w Luchowie”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał postanowienia projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej 

w Luchowie w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej  

w Łobżenicy. Następnie poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 10 głosami „za”, 3 głosami 

„wstrzymującymi się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr IV/28/15 

w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Luchowie w celu utworzenia Filii 

Szkoły Podstawowej im. Komisji Edukacji Narodowej w Łobżenicy. 

Uchwała stanowi załącznik numer 12 do protokołu. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że radny Edmund Szcześniak zadeklarował chęć pracy w Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod 

głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę Nr IV/29/15 

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Rady Miejskiej w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 13 do protokołu. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że projekt uchwały w sprawie przedmiotu działania Komisji Stałych Rady 

Miejskiej jest konsekwencją nowego Statutu Gminy. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos w tej kwestii.  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr IV/30/15 w sprawie przedmiotu działania Komisji Stałych Rady Miejskiej  

w Łobżenicy, która stanowi załącznik numer 14 do protokołu. 
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Ad. 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie  

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2015 rok 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr IV/31/15 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy na 2015 rok, która stanowi załącznik numer 15 do protokołu. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczącego Edwarda Starszaka o przedstawienie planu pracy Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Przedstawił plan pracy, który stanowi załącznik numer 16 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Przewodniczącego Roberta Biskupiaka o przedstawienie planu pracy Komisji 

Oświaty i Polityki Społecznej na 2015 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Robert Biskupiak 

Przedstawił plan pracy, który stanowi załącznik numer 17 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnego Wiesława Bodetko o przedstawienie planu pracy Komisji Rolnictwa  

i Infrastruktury Komunalnej na 2015 rok. 
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Zastępca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady 

Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Przedstawił plan pracy, który stanowi załącznik numer 18 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie plany pracy Komisji Stałych Rady Miejskiej  

w Łobżenicy na 2015 rok.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła plany pracy 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Łobżenicy na 2015 rok. 

 

Ad. 19 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, „jaki jest stan zakończonych prac remontowych i inwestycyjnych pod względem 

przestrzegania terminów gwarancyjnych”. Dociekał, „czy zostaną przeprowadzone kontrole 

zadań w okresie trwania gwarancji lub rękojmi”.  

Radny Ryszard Biniak powiedział, że w dniu 31 stycznia 2015 r. kończy się okres gwarancji 

związany z remontem wieży ciśnień w Łobżenicy. Wnioskował o przeprowadzenie kontroli 

stanu tego obiektu przez Komisję Rewizyjną. Stwierdził, że budzi on wątpliwości. 

Zapytał, czy w obiektach, w których występują niedoróbki, były przestrzegane warunki 

postanowień gwarancyjnych. Poprosił o informację na temat zrealizowanych zadań 

inwestycyjno-remontowych, które są jeszcze objęte gwarancją lub rękojmią.  

Następnie radny Ryszard Biniak poinformował, że w dniu 14 czerwca 2015 r. w Górce 

Klasztornej odbędą się obchody jubileuszu 50-lecia koronacji obrazu Matki Boskiej 

Góreckiej. Zapytał, jakie działania zostaną podjęte w celu zaspokojenia potrzeb pielgrzymów, 

którzy przybędą do Górki Klasztornej. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oznajmił, że w 2003 r. Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie ustanowienia aglomeracji 

ściekowej dla Gminy Łobżenica. Zostały wówczas określone zadania konieczne do spełnienia 

wymagań ekologicznych związanych z dyrektywami Unii Europejskiej. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego poinformował, że według 

obecnie obowiązujących przepisów oczyszczalnie ścieków funkcjonujące w aglomeracjach 

liczących powyżej 10 000 RLM powinny osiągać podwyższone poziomy redukcji biogenów. 

Powiedział, że wielkość aglomeracji Łobżenica zapisana w Krajowym Programie 

Oczyszczania Ścieków Komunalnych wynosi ponad 11 000 RLM. 

Następnie oznajmił, że został opracowany roboczy projekt weryfikacji aglomeracji 

ściekowych na terenie Polski. Radny Edward Starszak zapoznał się z zapisami dotyczącymi 

Gminy Łobżenica i oczyszczalni w Liszkowie. Powiedział: „okazało się, że z naszej strony 

nie ma żadnych danych do weryfikacji”. Oświadczył, że jedynie Krajowy Zarząd Gospodarki 

Wodnej dokonał weryfikacji na podstawie systemów informacji geograficznej. Wielkość 

aglomeracji Łobżenica została oszacowana na 8 300 RLM. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stwierdził, że jednostki 

samorządu terytorialnego powinny zweryfikować wielkość aglomeracji ściekowych. 

Przypomniał, że w czerwcu 2014 r. odbyło się w Urzędzie Miejskim Gminy Łobżenica 

robocze spotkanie poświęcone temu tematowi. Zapytał, czy zostały już przygotowane 

odpowiednie materiały. 

Powiedział, że w 2015 r. kończy się realizacja przedsięwzięć ujętych w Krajowym Programie 

Oczyszczania Ścieków Komunalnych. Oznajmił, że nie wywiązanie się z realizacji przyjętych 

zadań może skutkować nałożeniem kar na jednostki samorządu terytorialnego.  

Następnie radny Edward Starszak poinformował, że istnieje możliwość uzyskania 

dofinansowania w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na budowę urządzeń 

wodno-kanalizacyjnych. Wielkość wsparcia może wynieść nawet 2 000 000,00 zł. Dotyczy 

ono jednak obszarów, które nie są objęte aglomeracją. 

Poprosił pana Burmistrza o sprawdzenie stopnia zaawansowania prac związanych  

z weryfikacją wielkości aglomeracji Łobżenica ujętej w Krajowym Programie Oczyszczania 

Ścieków Komunalnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Wnioskował o opracowanie programu wsparcia dla ubogich rodzin z terenu Gminy 

Łobżenica, na wzór Karty Dużej Rodziny. Zaproponował następujące formy pomocy: 

zmniejszenie wielkości opłat za wodę, ścieki, odbiór odpadów, rabaty przy zakupach 

dokonywanych w określonych sklepach np. w Sparze, Lewiatanie. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Wnioskował o podłączenie do oczyszczalni ścieków brakującej części Liszkowa. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Poinformował, że „inwestycje wodno-kanalizacyjne realizowane są w pełnym zakresie przez 

Gminę”. Oznajmił, że zakład komunalny w Łobżenicy zajmuje się tylko eksploatacją sieci 

kanalizacji. 

Powiedział, że oczyszczalnia w Liszkowie nie przyjmie dodatkowej ilości ścieków. W celu 

zwiększenia mocy oczyszczalni musi zostać dokonana jej modernizacja. Maksymalna 

przepustowość obiektu wynosi 750 m
3
. Jest ona możliwa do osiągnięcia przy równomiernym 

dopływie ścieków do oczyszczalni. W rzeczywistości w ciągu doby występują okresy 

zmniejszonej i zwiększonej ilości otrzymywanych zanieczyszczeń. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Dostrzegł potrzebę dokonania naprawy chodnika w Dźwiersznie biegnącego wzdłuż drogi 

wojewódzkiej nr 242. Zwrócił uwagę na uszkodzone studzienki. Poprosił pana Burmistrza  

o interwencję w powyższej sprawie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone w formie 

pisemnej. 

 

Ad. 20 

Przewodnicząca Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy Bronisława 

Mazurek 

Zwróciła uwagę na problem ogrzewania domów węglem. Stwierdziła, że jest to szkodliwe dla 

zdrowia mieszkańców.  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zaprosił osoby obecne w sali sesyjnej na obchody siedemdziesiątej rocznicy odzyskania 

niepodległości przez Łobżenicę. Poinformował, że o godzinie 18:00 zostanie odprawiona 

Msza Święta. Dalszy ciąg uroczystości odbędzie się przy pomniku na Placu Wolności. 

Podziękował pani Mazurek za ciepłe słowa. Stwierdził, że sprawy porządku i wizerunku 

Gminy są ważne. 
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Pan Marcin Pikulik 

Stwierdził, że występują problemy z odpadami. Zwrócił uwagę na zły stan przystanku 

autobusowego w Łobżenicy. Poinformował, że rozkład jazdy znajduje się przy sklepie 

meblowym. Podkreślił zły stan dróg na terenie Gminy, np. trasy prowadzącej do Piesna, drogi 

Łobżenica-Liszkowo. Oznajmił, że w Walentynowie brakuje chodników. Wnioskował 

również o naprawę lamp na ul. Wyrzyskiej w Łobżenicy. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział, że jeżeli w pojemniku znajdują się nieczystości płynne, mogą one zamarznąć  

w okresie zimowym. Oznajmił, że w pojemniku nie można umieszczać tego typu odpadów. 

Apelował o umieszczanie odpadów w foliowych opakowaniach lub workach.  

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Zaprosił sołtysów na spotkanie w sprawie organizacji wypoczynku dzieci i młodzieży 

podczas ferii zimowych, które odbędzie w dniu 3 lutego br. o godzinie 10:00 w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego. Powiedział, że odrębne spotkanie w powyższej kwestii  

z dyrektorami jednostek oświatowych planowane jest w dniu 29 stycznia br. Ponadto przy 

organizacji wypoczynku w czasie ferii zimowych powinno współpracować Gminne Centrum 

Kultury. 

 

Pan Marcin Pikulik 

Zaproponował zorganizowanie transportu autobusowego, aby ułatwić mieszkańcom 

Łobżenicy udział w imprezach organizowanych poza miastem.  

 

Przewodnicząca Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy Bronisława 

Mazurek 

Zapytała, czy w czasie ferii zimowych będą organizowane wyjazdy dla dzieci. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Odpowiedział twierdząco. Stwierdził, że z wyjazdów organizowanych przez Gminne Centrum 

Kultury powinny korzystać również dzieci z ubogich rodzin, otrzymujących wsparcie  

z Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej.  
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Przewodnicząca Zarządu Samorządu Mieszkańców Miasta Łobżenicy Bronisława 

Mazurek 

Zapytała, jaka firma ma obsługiwać wyjazdy dzieci. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Powiedział, że kwestia ta nie została jeszcze rozstrzygnięta. 

 

Ad. 21 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 13:14 zakończył obrady IV sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 


